

IOTC CIRCULAR 2013-109 / CIRCULAIRE CTOI 2013- 109

Dear Sir/Madam,

SUBJECT: DEVELOPMENT OF TERMS OF REFERENCE FOR THE SECOND PERFORMANCE REVIEW OF THE IOTC

I wish to inform you, following Circular 2013-85, that Australia, the European Union, Mozambique, India and Iran have shown interest to be part of the discussion group to develop the terms of reference (TOR) for the Second Performance Review of the Indian Ocean Tuna Commission.

The discussion group will meet by electronic means in the New Year. The Secretariat will coordinate the discussion and consolidate comments of the group. As agreed by the Commission, once the draft TOR has been finalised, it will be circulated to all members and hopefully get adopted at the 18th Session of the Commission.

Madame, Monsieur,

OBJET: ÉLABORATION DES TERMES DE RÉFÉRENCE POUR LA SECONDE ÉVALUATION DES PERFORMANCES DE LA CTOI

Je voudrais vous informer que, suite à la Circulaire 2013-85, l'Australie, l'Union européenne, le Mozambique, l'Inde et l'Iran ont fait part de leur intérêt à participer au groupe de discussion qui élaborera les termes de référence (TdR) de la Seconde évaluation des performances de la CTOI.

Les discussions se dérouleront de manière électronique durant l'année prochaine. Le Secrétariat coordonnera les discussions et collectera les commentaires des participants. Comme décidé par la Commission, une fois que les TdR auront été rédigés, ils seront diffusés à l'ensemble des membres et, nous l'espérons, adoptés lors de la 18^e session de la Commission.

Yours Sincerely / Cordialement,



Mauree Daroomalingum (Mr)
Chairperson /Président
Indian Ocean Tuna Commission/Commission des thons de l'océan Indien

Attachments / Pièces jointes:

- Nil / Aucune

IOTC Members / Membres de la CTOI: Australia, Belize, China, Comoros, Eritrea, European Union, France (Territories), Guinea, India, Indonesia, Iran (Islamic Rep of), Japan, Kenya, Rep. of Korea, Madagascar, Malaysia, Maldives, Mauritius, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Sri Lanka, Sudan, United Rep. of Tanzania, Thailand, United Kingdom (OT), Vanuatu, Yemen.

Cooperating non-Contracting Parties / Parties coopérantes non-contractantes: Senegal, South Africa.

Chairperson IOTC / Président de la CTOI

Copy to / Copie à: FAO Headquarters, FAO Representatives to CPCs

This message has been transmitted by email only / Ce message a été transmis par courriel uniquement